
Acta de la sessió del Ple
Identificació de la sessió

Núm.: 13/2018

Caràcter: ordinària 

Data: 12 de desembre de 2018

Horari: de 18.40 h a 21.35 h

Lloc: sala de plens

Assistents

Antoni Daniel Frontera Borrueco, Grup Arrelam

Bernat Oliver Femenia, Grup Arrelam

Esperança Montiel López, Grup Pi-Plataforma Independents

Joan Ramon Morro Navarro, Grup Pi-Plataforma Independents

Maria Jerònima Rotger Mir, Grup Pi-Plataforma Independents

Joana Maria Coll Vidal, Grup Esquerres pel Poble

Joan Rotger Seguí, Grup PP

Cristòfol Barceló Mestre, regidor del Grup PP

Rafel Gelabert Tortella, regidor del Grup PP

Antoni Ripoll Rotger, regidor del Grup PP

Mª Magdalena Vicens Pons, secretària interventora de la corporació

Absents

Joan Sastre Coll, regidor del Grup Pi-Plataforma Independents 

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 28 de novembre de 2018

2. Acord per:
Primer.- L’aprovació inicial dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici 2019
Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública

3. Aprovació del Conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Selva per
dur a terme actuacions relatives al Pacte de Batles i Batlesses de Mallorca



4. Aprovació de la Moció presentada pel Grup Pi-Plataforma Independents de Selva en matèria
d’inversions en manteniment i neteja de torrents

5.  Aprovació de la Moció presentada pel Grup Pi-Plataforma Independents de Selva per donar
suport a la Fundació Natura Parc

Control dels òrgans de govern:

6. Donar compte dels Decrets de batlia

7. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola de Caimari

8. Informacions de batlia          

9. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 28 de novembre de 2018

El batle demana als regidors si estan d’acord amb l’esborrany de l’acta del Ple de data 28 de
novembre de  2018.  Seguidament,  inicia  la  votació  i  s’obtenen  deu vots  a  favor,  per  tant,
unanimitat dels presents per l’aprovació de  l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 28 de
novembre de 2018.

2. Acord per:

Primer.- L’aprovació inicial  dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici
2019
Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública

El batle explica que el Pressupost proposat per 2019, presenta un total de 3.966.000,00 € quants a
despeses i de 4.192.000,00 € quant a ingressos. Seguidament exposa els crèdits dels capítols de
despeses i les previsions dels capítols d’ingressos:

1 DESPESES DE PERSONAL. 1.348.394,21 €
2 DESPESES CORRENTS EN BÉNS I SERVEIS. 915.573,58 €
3 DESPESES FINANCERES. 1.520,00 €
4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS. 438.188,56 €
5 FONS DE CONTINGÈNCIA I ALTRES IMPREVISTOS 24.030,00 €
6 INVERSIONS REALS. 1.238.293,65 €

1 IMPOSTS DIRECTES 1.409.510,00 €
2 IMPOSTS INDIRECTES 220.010,00 €
3 TAXES, PREUS PÚBLICS I ALTRES INGRESSOS 523.940,00 €
4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS 930.300,03 €
5 INGRESSOS PATRIMONIALS 47.452,85 €
7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 1.060.787,12 €

Explica les diferències dels crèdits de despeses pressupostats respecte a l’exercici 2018. Quant al
capítol I, exposa que la diferència es constata per raó de l’increment dels complements específics
dels llocs de feina del personal de la corporació suposant una pujada de cinquanta mil euros per
2019; l’increment de vint-i-nou mil euros per dotar la plaça de direcció d’escoletes municipals, per



exigència  de  la  Conselleria,  la  qual  fins  aleshores  havia  estat  ocupada  per  una  treballadora
mancomunada amb una dedicació d’un seixanta per cent a Selva; es preveuen els crèdits per
contractar  de  forma  eventual  a  dos  operaris  de  Brigada  durant  l’època  estival  per  raons  de
necessitat de serveis.
Quant al capítol II, explica que la diferència amb el de 2018 és d’uns quaranta mil euros i que es
preveuen crèdits per destinar a redacció de projectes d’urbanisme com el d’execució del nou Parc
etnològic un cop concedida la subvenció del Consorci Borsa d’Allotjaments Turístics, així com el de
reforma de la plaça de Caimari mitjançant un concurs d’idees; el contracte de serveis d’enginyer;
la celebració del Festival de Música Antiga de Caimari; els serveis de gestió d’escola de música; les
despeses pels anys 2016, 2017 i 2019 per l’SGAE; el servei d’assistència jurídica per casos de
camps concrets i els serveis per protecció de dades. 
Quant al capítol IV, explica que suposa una disminució d’uns seixanta mil euros, provocada per la
rebaixa de l’aportació a la Mancomunitat des Raiguer atès l’eliminació del servei mancomunat de
direcció d’escoletes i la disminució del cost de recollida de fems.
Quant al capítol V, explica que es preveuen uns vint-i-quatre mil euros d’acord amb la previsió
d’augment de salaris d’acord amb els Pressuposts generals de l’Estat.
Pel que fa al capítol VI, exposa que es preveuen els crèdits concedits pels projectes subvencionats
pel Consorci Borsa d’Allotjaments Turístics, com el de reforma de la  plaça Major de Selva i el
d’acondicionament de l’entrada al nucli de Selva; el projecte per la millora de l’eficiència energètica
subvencionat per Esports; i els projectes finançats amb recursos propis com els destinats a la
reparació de la piscina de Selva per salar-la, la reparació de la piscina de Caimari per evitar les
fuites,  l’adequació  de  les  instal·lacions  elèctriques  per  donar  servei  als  punts  de  recàrrega,
l’adequació de les instal·lacions elèctriques de l’Ajuntament i la de les instal·lacions esportives.
Quant a material d’informàtica es preveu la dotació d’ordenadors per la biblioteca de Caimari i de
tablets per la Sala pel seguiment de les sessions dels òrgans col·legiats. 
Finalment,  recorda  que  a  dites  inversions  s’hi  han  de  sumar  les  inversions  financerament
sostenibles ja aprovades i finançades mitjançant el romanent de tresoreria, les quals s’executaran
dins 2018 o dins 2019.
Per últim, fa referència al compliment del sòtil de despesa. Esmenta que restades les actuacions
subvencionades, els fons propis pressupostats superen el límit de despesa en uns cent cinquanta-
cinc  mil  euros  en relació  amb l’avanç  de  liquidació  de 2018.  Seguidament  explica  que hi  ha
possibilitat de no superar dit límit si s’executa el Pressupost de 2018 amb un percentatge més alt
del previst i si les previsions de 2019 no s’executen al cent per cent. Conclou que per 2019 es
preveu un estalvi en consum elèctric atès l’execució del projecte per l’eficiència energètica a les
instal·lacions esportives  i  en el  cost  de recollida de fems d’acord amb les  millores que ja  es
perceben.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, diu que està totalment d’acord amb la
proposta de batlia. Afegeix que no són els Pressuposts que li haguessin agradat aprovar ja que
només preveuen despesa ordinària i reparacions del que ja existeix, però que estan limitats pel
sòtil de despesa.

El  regidor  Joan  Morro,  del  Grup  Pi-Plataforma  Independents,  exposa  que  es  proposen  uns
Pressuposts molt elaborats, pensats i socials. Explica que es preveu una partida important pels
treballadors del consistori, que la part administrativa ha fet grans esforços per poder aconseguir
importants subvencions i que els resultats són fruit de la bona gestió. Diu que li congratula molt la
disminució del tema del fems i que tot va encaminat a poder donar als ciutadans un millor servei
mitjançant la construcció d’un parc verd per aconseguir una neteja absoluta. Conclou que l’equip
de govern s’ha trobat amb la necessitat de fer front a moltes reparacions en matèria de xarxes
d’aigües brutes i netes provocades per la manca de previsió d’anys enrere.



El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, demana què espera el batle dels components del Grup PP,
ja que, no se’ls ha convocat ni a una sola reunió prèviament a presentar els Pressuposts a la
Comissió informativa i al Plenari. Seguidament diu que el batle no ha posat en pràctica els principis
al·legats pel Grup Arrelam, com la transparència, el diàleg i la participació i que, per tant, no s’ha
donat la oportunitat al Grup PP de fer aportacions i propostes al Pressupost de 2019 quan dit Grup
representa la majoria de vots del Municipi. Afegeix que tampoc s’ha demanat al Grup PP què opina
de la pujada del complement específic del personal respecte al seu pagament en quatre anys, ni
s’ha proposat al Ple la modificació de la Relació de Llocs de Feina per poder aprovar l’increment de
l’esmentat  complement.  Manifesta  que  no  són  uns  Pressuposts  equilibrats  ja  que  les  tres
inversions grosses que es fan tenen lloc al nucli de Selva, sense que es prevegi cap actuació a
Biniamar quan és d’imperiosa necessitat reparar el dipòsit d’aigua. Respecte al transformador per
la nova escola, informa que el crèdit pressupostat no serà suficient; i respecte al parc verd diu que
no es pressuposta res al respecte com tampoc augmentar el personal de policia local. Manifesta la
seva decepció quant a les formes del batle i recorda que encara no s’han resolt les al·legacions
dels  ciutadans  entorn  als  projectes  de  la  plaça  i  de  la  rotonda.  Pel  que  fa  al  projecte
d’acondicionament de l’entrada que inclou la rotonda, exposa que s’executaran competències que
no són municipals i que la rotonda no és necessària. Finalment proposa que, d’acord amb tot el
que s’ha exposat, es deixi el Pressuposts damunt la taula i se’n proposi un amb l’informe favorable
sobre el compliment de la regla de despesa i sense la inversió de la construcció de la rotonda per
no ser una actuació de competència municipal.

El batle respon que per manca de temps no es varen poder convocar reunions amb antelació
suficient i  que el Pressupost no dóna més marge que per respondre a necessitats urgents en
matèria elèctrica i de fuites d’aigua, ja que, quant a inversions noves només es preveuen les que
vénen finançades per fons externs. Respecte a l’increment del complement específic del personal,
confirma que el Grup PP sí estava assabentat perquè se’ls hi va explicar a una reunió i que, si
s’opta per distribuir en quatre anys l’increment de despesa, és perquè el sòtil de la mateixa no
dóna més marge. Ratifica que la Relació de Llocs de Feina es durà a Ple i que l’increment es
cobrarà un cop modificada amb efectes des de dia 1 de gener. Respecte al transformador explica
que s’està a l’espera de pressuposts i que l’adquisició de terrenys pel parc verd es farà via inversió
financerament sostenible. Pel que fa al dipòsit de Biniamar, informa que s’ha fet una recercar i s’ha
esbrinat: que Projecte de l’obra és de 2007; que es va presentar  l’obra a la convocatòria de
subvencions del Pla d’obres i serveis del Consell; que l’adjudicació del contracte es va fer a favor
de Coexpol  atès  la  seva oferta  consistent  en realitzar  cent  vuitanta  mil  euros  de millores  en
concepte d’intervencions en xarxes d’aigua així com l’oferta de deu anys de garantia de l’obra; que
es va signar la formalització del contracte a l’any 2010 a la qual només es preveu el termini de
garantia  d’un any i  no de deu; que Medi Ambient va emetre un dictamen pel  qual  requereix
l’interès general de l’obra; que l’obra es va executar dins ANEI; que es va recepcionar l’obra a
2012 i  que a 2014 se va sol·licitar  a l’empresa concessionària d’aigües la  pràctica de proves
d’estanquitat; i per últim que a 2016 la Conselleria de Salut manifesta que el dipòsit presenta
deficiències i no s’adequa als requisits de salut corresponents. Per la qual cosa, exposa que el
projecte tant prioritari pel Grup PP, ara el consistori haurà de legalitzar l’obra per, quan se pugui,
pressupostar i executar les actuacions necessàries per posar al dia la inversió i la seva instal·lació
elèctrica. Conclou que és molt lloable que es vulgui posar en marxa el dipòsit però no es poden
exigir tràmits que no s’han complert anys enrere.



La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, diu que el batle ha tractat el tema amb
molta delicadesa i que n’està totalment d’acord amb les seves paraules. Esmenta que el Grup PP
pretén fer veure que l’equip de govern no vol actuar entorn a la inversió del dipòsit quan la realitat
és que les feines entorn al dipòsit no se varen fer com tocaven quan era hora.

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, manifesta el seu rotund acord
amb l’exposició de la batlia.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, respon que el seu únic objectiu ha estat fer veure a l’equip
de govern la necessitat de posar al dia el dipòsit per la calcificació que provoca subministrar al
nucli de Biniamar amb aigua de Lloseta.

El regidor Cristòfol Barceló, del Grup PP, manifesta la seva rotunda oposició a la construcció de la
rotonda mitjançant la inversió que surt pressupostada al Pressupost de 2019.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen sis vots a favor (dos per part dels regidors
del Grup Arrelam, tres per part dels regidors del Grup Pi-Plataforma Independents i un per part de
la regidora del Grup Esquerres pel Poble) i quatre vots en contra per part dels regidors del Grup PP
per l’adoptar l’acord per:
Primer.- L’aprovació inicial dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici 2019
Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública.

3. Aprovació del Conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de
Selva per dur a terme actuacions relatives al Pacte de Batles i Batlesses de Mallorca

El batle exposa la seva proposta:

«PROPOSTA  DE  BATLIA  D’APROVACIÓ  DEL  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  CONSELL  DE  MALLORCA  I
L’AJUNTAMENT DE  SELVA PER  DUR A  TERME ACTUACIONS  RELATIVES  AL  PACTE  DE  BATLES  I  BATLESSES  DE
MALLORCA

MODEL DE CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL CONSELL DE MALLORCA I L’AJUNTAMENT DE SELVA PER DUR A

TERME ACTUACIONS RELATIVES AL PACTE DE BATLES I BATLESSES DE MALLORCA

Selva, ___ de ____de 2018

D’una banda, el Sr. Joan Font Massot, conseller executiu del Departament de Desenvolupament Local del Consell de Ma-

llorca, amb fonament a l’acord del Consell Executiu de dia_____.

I l’altra part. el Sr. Antoni Daniel Frontera Borrueco, batle president de l’Ajuntament de Selva.

Ambdós intervenen en nom i representació dels càrrecs públics que ostenten i 

MANIFESTEN

Que el Consell Executiu del Consell de Mallorca en sessió de dia 11 de juliol de 2018, va aprovar la convocatòria de sub-

vencions per dur a terme actuacions relatives al Pacte de Batles i Batllesses de Mallorca i aquest conveni tipus a subs-

criure amb tots els ajuntaments Beneficiaris de les subvencions.



Que en el marc d’aquesta convocatòria de subvencions, a l’Ajuntament de Selva se li va concedir una subvenció per im -

port de 12.500,00 € euros per dur a terme les següents actuacions:

-Redacció del Pla d’Acció per l’Energia Sostenible i el Clima (PAESC)

-Servei de gestió i comptabilitat de subministraments energètics municipals o renovació del contracte vigent durant un

màxim d’un any o el període que resti des de la seva contractació fins el 31 d’agost de 2019. 

Que l’Ajuntament de Selva, mitjançant acord/resolució de dia ___ de _____ de   va aprovar el text d’aquest conveni.

Que la disposició addicional segona de l’Ordenança general de subvencions del Consell de Mallorca aprovada per acord

del Ple de dia 23 de desembre de 2016 (BOIB núm. 21,  18 de febrer de 2017) diu:

«En els convenis de col·laboració que regulin els ajuts que el Consell Insular de Mallorca i els organismes autònoms i

consorcis que en depenen atorguin a altres administracions públiques, la subvenció es pot justificar a través d’un certifi -

cat emès pel titular de l’òrgan que l’ha percebuda, pel qual s’acrediti la realització de l’activitat i el compliment de la fina -

litat de la subvenció, i també a través de l’informe emès per la Intervenció, o òrgan de control financer equivalent, de

l’entitat beneficiària pel qual acredita la veracitat i la regularitat de la documentació justificativa de la subvenció.»

Que en el marc del que preveu aquesta disposició addicional segona, l’objecte d’aquest conveni és regular les obligaci -

ons, el desenvolupament de les actuacions i la justificació de les despeses derivades de la subvenció abans esmentada.

Per tot el que s’ha exposat, ambdues parts subscriuen el present conveni d’acord amb les següents

CLÀUSULES

Primer. Aquest conveni té per objecte regular les obligacions, el desenvolupament de les actuacions i la justificació de

les despeses derivades de la subvenció concedida pel Consell de Mallorca a l’Ajuntament de Selva per actuacions relati -

ves al Pacte de Batles i Batlesses de Mallorca en el marc de la convocatòria de subvencions 2018-2019.

Segona. L’Ajuntament de Selva és de tipus A i ha rebut la subvenció per dur a terme les següents actuacions:

-Redacció del Pla d’Acció per l’Energia Sostenible i el Clima (PAESC)

-Servei de gestió i comptabilitat de subministraments energètics municipals o renovació del contracte vigent durant un

màxim d’un any o el període que resti des de la seva contractació fins el 31 d’agost de 2019. 

Tercera.  L’Ajuntament de Selva, com a beneficiari de la subvenció, es compromet a complir amb totes i cadascuna de

les obligacions previstes a la convocatòria de subvencions, tant les de tipus administratiu com les de tipus tècnic, i molt

especialment a dur a terme les actuacions subvencionades i presentar la justificació de les despeses al Consell de Mallor -

ca fins el dia 30 de setembre de 2019.

Quarta. La justificació de les actuacions subvencionades a l’Ajuntament de Selva, d’acord amb la disposició addicional

segona de la vigent Ordenança general de subvencions del Consell de Mallorca, es farà per mitjà de la presentació al

Consell de Mallorca per part de l’entitat beneficiària de la següent documentació:

a) Un certificat del secretari/secretària de l’entitat local amb el vistiplau del Batle i Batlessa que     acrediti la realització

de l’activitat subvencionada, el compliment de la finalitat de la subvenció i l’aportació de la documentació justificativa

que estableix la convocatòria.

b) Un informe emès per l’interventor/interventora de l’entitat local beneficiària de la subvenció en virtut del qual es faci

constar:



- La veracitat i la regularitat de de la documentació justificativa de la subvenció que obra en poder de l’entitat local en

els termes establerts en la convocatòria.

- Una relació de les factures de l’actuació subvencionada amb les dades identificatives de cada factura: número; data;

creditor; i import.

- Una relació certificada de les obligacions reconegudes de l’actuació subvencionada d’acord amb el que preveu l’article

48.1, segon apartat, de la vigent Ordenança general de subvencions del Consell de Mallorca.

A més, aquest informe per a la justificació de les actuacions subvencionades farà constar:

Que l’Ajuntament no ha obtingut cap altra subvenció d’altres institucions públiques o privades per a l’activitat objecte de

la subvenció (o, si és el cas, relació de les concedides, amb indicació dels imports i la seva procedència).

Que el cost justificat amb les factures no supera el valor de mercat.

Que els treballs realitzats i facturats objecte de la subvenció s’ajusten als preus de mercat.

Que les despeses corresponen sense cap dubte a l’activitat objecte de subvenció.

Que l’Ajuntament no recupera ni compensa o recupera i compensa l’Import sobre el Valor Afegit (IVA).

Quinta. Aquest conveni finalitzarà en acabar les actuacions subvencionades i una vegada justificades les actuacions en

els termes d’aquest conveni i realitzats, si s’escau, els reintegraments de la subvenció per part de l’Ajuntament de Selva.

I, en prova de conformitat, signen aquest conveni per duplicat i a un sol efecte, en el lloc i la data abans expressats.

Per part del Consell de Mallorca     Per part de l’Ajuntament

El conseller executiu de Desenvolupament Local            El batle

Joan Font Massot  Antoni Daniel Frontera Borrueco»

El batle exposa que un dels tràmits a realitzar entorn al Pacte de batles és aprovar el Conveni
proposat amb el sentit de transferir al Consell de Mallorca la representació de l’Ajuntament de
Selva davant la Institució.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, esmenta que hi està d’acord i que és
benvinguda qualsevol actuació encaminada a millorar el medi ambient.

El  regidor Joan Ramon Morro,  del  Grup Pi-Plataforma Independents,  també manifesta la  seva
conformitat amb el Conveni.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, també diu que hi està d’acord.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen deu vots a favor, per tant, unanimitat per
l’aprovació del Conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Selva per
dur a terme actuacions relatives al Pacte de Batles i Batlesses de Mallorca.

4. Aprovació de la Moció presentada pel Grup Pi-Plataforma Independents de Selva en
matèria d’inversions en manteniment i neteja de torrents

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, llegeix la Moció:



«PROPOSTA DE MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP PI-PLATAFORMA D’INDEPENDENTS DE SELVA A L’AJUNTAMENT DE
SELVA, EN MATÈRIA D’INVERSIONS EN MANTENIMENT I NETEJA DE TORRENTS

Els torrents formen part de la fisonomia de la nostra terra i del nostre entorn. Al llarg dels segles hem après a conviure i
a respectar aquests accidents geogràfics i bona prova d’aquesta simbiosi en són els marges, els ponts, les passadores,
etc., que podem trobar  a pràcticament tots els paisatges de la nostra illa i que formen una part molt valuosa del nostre
patrimoni arquitectònic i mediambiental.

A començaments de la present legislatura la Conselleria de Medi Ambient disposava d’una partida insignificant per a la
neteja de torrents.  L’adjudicació del  servei  de manteniment realitzada a final   de l’any 2017, constata que l’esforç
econòmic del Govern de les Illes Balears dedicat a la neteja de torrents en el període 2017-19, és pràcticament el mateix
que el realitzat en anys anteriors, a causa de les rebaixes econòmiques dels contractistes en els preus de licitació del
servei de neteja.

Ens trobam, per tant, molt lluny del que hauria de ser desitjable invertir per a prevenir els riscs de desbordaments i
inundacions a molts de punts de la nostra geografia.
Després dels esdeveniments succeïts el mes d’octubre de 2018 en el Llevant i el Nord de Mallorca, des dels municipis
veiem amb molta preocupació que el  Servei  de Neteja de Torrents i  els recursos que s’hi  destinen per part  de la
Conselleria de Medi Ambient són insuficients, ja que només permeten realitzar el manteniment anual d’un 10% de la
xarxa fluvial existent.

També consideram insostenible el fet que des del 2014 no s’ha signat cap Conveni de col·laboració entre el Ministeri de
Medi  ambient  (avui  Ministeri  per  a  la  Transició  Ecològica)  i  la  Comunitat  Autònoma  de  les  Illes  Balears,  per  al
finançament d’inversions en matèria d’aigües i torrents, que permeti augmentar el pressupost dedicat a aquest objectiu
i, en definitiva, fer corresponsable l’administració de l’Estat en una competència que és compartida amb l’autonòmica.

Per tot el que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament de Selva aprova els següents acords:

PRIMER. Instem al Govern de les Illes Balears perquè adopti les mesures pressupostàries necessàries per a incrementar
les partides destinades al manteniment dels torrents de les Illes Balears, donat que les existents són absolutament
insuficients i que, en cap cas, garanteixen l’adequada prevenció dels riscs de desbordaments i inundacions.

SEGON. Instem al Govern de les Illes Balears perquè adopti les mesures pressupostàries necessàries per a acomplir les
recomanacions  dels  plans  de  prevenció  contra  inundacions  (INUNBAL,  Pla  de  Gestió  de  Riscs  d’Inundacions,  Pla
Hidrològic, plans d’actuació d’àmbit local, etc.) en matèria de neteja i manteniment de la xarxa fluvial de l’illa.

TERCER. Instem al Govern de les Illes Balears i al Ministeri pe a la Transició Ecològica perquè en els pressuposts de
2019 prevegin una partida destinada a signar un nou conveni de col·laboració per al finançament d’inversions en matèria
d’aigües i torrents a les Illes Balears, que permeti avançar en els objectius de garantir la seguretat de les persones i dels
seus béns i de prevenir, en definitiva els riscs d’inundacions.»

El batle diu que l’empresa de neteja dels torrents contractada pel govern no ha fet la feina com
tocava i que no s’hi ha estat prou damunt per evitar molèsties i contratemps. També afegeix que
vincular  la  manca  de  neteja  de  torrents  amb  el  desastre  extraordinari  succeït  al  Llevant  és
agosarat i que s’ha de vetllar perquè a l’hora de construir no es faci on l’aigua té el seu pas.
Conclou que els danys són conseqüència d’un model d’urbanisme mal aplicat el qual ha permès la
construcció als llits dels torrents.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, recorda que ja es va presentar temps enrere al Govern un
escrit entorn a la necessitat de neteja dels torrents del Municipi i que la resposta del Govern va ser
que  l’Ajuntament  iniciàs  els  treballs  de  neteja.  Proposa  que  si  es  contracten  des  del  Govern
empreses  per  fer  actuacions  al  Municipi,  s’hi  ha  d’estar  damunt  i  fer  les  supervisions  que
pertoquen. Proposa que s’insti al Govern una millora en la col·laboració amb l’Ajuntament per estar
damunt de tasques de neteja.



El regidor Cristòfol Barceló, del Grup PP, proposa que els tècnics i el personal de l’Ajuntament
estiguin  damunt  les  actuacions  que  s’executin  de  neteja  de  torrents  i  es  proposi  una  neteja
selectiva per cada indret especial.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen deu vots a favor, per tant, unanimitat per
l’aprovació  de la  Moció  presentada pel  Grup Pi-Plataforma Independents  de Selva  en matèria
d’inversions en manteniment i neteja de torrents.

5. Aprovació de la Moció presentada pel Grup Pi-Plataforma Independents de Selva per
donar suport a la Fundació Natura Parc

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, llegeix la Moció:

«PROPOSTA DE MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP PI-PLATAFORMA D’INDEPENDENTS DE SELVA A L’AJUNTAMENT DE
SELVA, PER DONAR SUPORT A LA FUNDACIÓ NATURA PARC

PI I PLATAFORMA D’INDEPENDENTS DE SELVA

Selva, a 21 de novembre de 2018

El Sr. Joan Sastre Coll, portaveu del Grup Municipal del Pi-Plataforma d’Independents de Selva, presenta per a sotmetre
a la propera sessió plenària la següent proposta de resolució

MOCIÓ QUE PRESENTA EL Pi-PROPOSTA PER LES ILLES BALEARS PER DONAR SUPORT A LA FUNDACIÓ NATURA PARC

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

La Fundació Natura Parc va ser constituïda com a entitat sense ànim de lucre l’any 2001 i els principis d’actuació estan
basats en la protecció i conservació del mitjà natural en el seu conjunt en el qual es troben tant la fauna com la flora
pròpia de les Illes Balears.

Des de la seva creació fins al dia d’avui, aquesta Fundació s’ha anat desenvolupant de manera positiva i donant cada
cop més servei a les Administracions Públiques, als cossos de seguretat de l’Estat (Guàrdia Civil, Policia Local, Bombers,
Protecció Civil, etc.) a moltes altres institucions.

Al llarg dels anys aquesta Fundació ha signat convenis i contractes amb 47 ajuntaments de les nostres Illes per tal de
dur a terme un servei que abans havia de realitzar el propi personal dels Ajuntaments.

L’objecte d’aquests convenis i contractes, és la gestió (rescat, acollida i control) segons la normativa vigent de tots
aquells animals domèstics vagabunds o que han estat abandonats, oferint una disponibilitat de 24 hores al dia i de 365
dies a l’any, així com altres activitats relatives a la sanitat i control de la fauna domèstica en els termes municipals que el
tenen subscrits, i a la resta quan és necessari.

Actualment la Fundació es troba en una precària situació econòmica degut a l’impagament d’un important deute contret
pel Ministeri de Justícia, el que posa en perill la continuïtat d’aquesta entitat.

Donada la importància de la prestació dels serveis als referits Municipis, i vist que la desaparició d’aquesta Fundació
suposaria un greu inconvenient pels mateixos, exposam per a la seva votació els següents

ACORDS:

El plenari de l’Ajuntament insta a la Delegació de Govern de les Illes Balears,

1. A que adopti les mesures necessàries per assegurar el pagament del deute contret per part del Ministeri de
Justícia amb la Fundació Natura Parc.

2. A que transmeti a aquest Ministeri la tasca que aquesta Fundació du a terme a les Illes Balears i el malestar
dels gestors dels Ajuntaments de les nostres Illes a l’hora d’haver de prescindir d’aquest servei.»



El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, diu que a Natura Parc se li ha de pagar el que se li deu i
que s’estableixi un protocol d’actuació, de forma que, si la Fundació fa serveis és just que se li
paguin atès que lleva problemes de davant mitjançant els seus treballadors i mantenint despeses
d’alimentació i veterinaris.

El batle esmenta que també dóna suport a la Moció i que el Ministeri ha de fer front al deute per
llavors reclamar les despeses al propietari final.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació s’obtenen  deu vots a favor, per tant, unanimitat, per
l’aprovació de la Moció presentada pel Grup Pi-Plataforma Independents de Selva per donar suport
a la Fundació Natura Parc.

6. Aprovar l'expedient extrajudicial de crèdits

Primer.-  Aprovar la  modificació de crèdit,  aprovar la despesa,  el  reconeixement de
l’obligació i l’ordre de pagament a favor dels tercers següents, pels imports i conceptes
relacionats, corresponen a despeses meritades a exercicis anteriors, 2007, 2008, 2009,
2010, 2011, 2016, 2018 les quals varen ser facturades a l’exercici 2017 i 2018

El batle proposa al Ple la inclusió d’un nou punt per urgència dins l’ordre del dia, no dictaminat
prèviament per la corresponent Comissió informativa, atès la necessitat de la seva aprovació abans
de finals d’any.

El batle inicia la votació per la inclusió, debat i votació del nou punt proposat i no dictaminat, i
s’obtenen deu vots a favor, per tant, unanimitat, per la inclusió proposada.

El batle llegeix la seva proposta:

«PROPOSTA D’ACORD QUE AQUESTA BATLIA PROPOSA AL PLENARI, PER LA SEVA INCLUSIÓ URGENT A L’ORDRE DEL
DIA, AIXÍ COM EL SEU DEBAT I VOTACIÓ PER URGÈNCIA

Atès la necessitat d’aprovació i pagament de les factures existents corresponents a serveis prestats dins els exercicis
anteriors;

Atès que en data d’avui tindrà lloc la darrera sessió plenària de l’exercici actual;

D’acord amb l’expedient instruït pel reconeixement extrajudicial de crèdits per aprovar la modificació de crèdit com a
font de finançament de la despesa, aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament de les
factures següents;

Atès la següent proposta de modificacions de crèdit per finançar les despeses:

Aplicació pressupostària Descripció de la partida Crèdit disponible Altes Baixes Total crèdit

Àrea de despesa 9: 
Actuacions de caràcter 
general

2018.0.342.61900.02 Ajunt.- Aport. Millora instal·lacions esportives 2018-2019 24.116,78 24.116,78 0,00

2018.0.342.61900.03 Ajunt.- Aport. Mpal. Direcció obra Millora instal. Esport. 
2018-2019 5.000,00 5.000,00 0,00

2018.0.9202.21300.01 Manteniment maquinària, estris i material divers, Brigada 1.605,61 160,20 1.445,41

2018.0.1531.61900.03 Ajunt.- Condicionament del vial d’entrada a Selva 9.916,55 6.789,65 3.126,90

2018.0.334.22609.01 Despeses diverses activitats culturals – Selva 6.460,90 402,40 6.058,50

2018.0.912.22601.02 Exp. Extraj. 151/2018 Despeses protocol i repres. 2007- 0,00 23.734,00 23.734,00



2011

2018.0.338.22699.07

Exp. Extraj. 151/2018 Festes Populars – Selva 2017 0,00

301,95

301,95

2018.0.338.22699.08 Exp. Extraj. 151/2018 Festes Populars – Moscari 2016-
2017 0,00

539,40
539,40

2018.0.338.22699.09 Exp. Extraj. 151/2018 Festes Populars – Biniamar 2017 0,00 200,00 200,00

2018.0.9202.21300.02 Exp. Extraj. 151/2018 Mant. Maquinària brigada 0,00 160,20 160,20

2018.0.9201.62500.03 Exp. Extraj. 151/2018 Mobiliari taules i cadires 0,00 10.944,45 10.944,45

2018.0.342.21200.02 Exp. Extraj. 151/2018 Manteniment poliesportius 2017 0,00 589,03 589,03

Totals.......................................................... 36.469,03 36.469,03

Atès les següents factures pendents d’aprovació i pagament corresponents a exercicis anteriors:

Registre D. Registre Factura D. Factura Indicador Descripció Tercer Import

581 04/06/2018 01/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses dinar guardia 
civil, eleccions

JEREZ MONTES, S.L. 110,00

582 04/06/2018 02/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses junta anual 
Donants de Sang

JEREZ MONTES, S.L. 3.960,00

583 04/06/2018 03/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses fi de curs 
banda de música

JEREZ MONTES, S.L. 195,00

584 04/06/2018 04/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses berenar Fira de
Ses Herbes

JEREZ MONTES, S.L. 196,00

585 04/06/2018 05/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses Fira de Ses 
Herbes

JEREZ MONTES, S.L. 185,00

586 04/06/2018 06/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses Prego festes 
Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 420,00

587 04/06/2018 07/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses banda Sant 
Llorenç 

JEREZ MONTES, S.L. 109,00

588 04/06/2018 08/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses sopar monitors JEREZ MONTES, S.L. 405,00

589 04/06/2018 09/18 23/04/2018 NPO 2007, Despeses dinar batlia JEREZ MONTES, S.L. 135,00

590 04/06/2018 10/oct. 23/04/2018 NPO 2007, Despeses sopar de nadal JEREZ MONTES, S.L. 1.560,00

591 04/06/2018 11/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses eleccions JEREZ MONTES, S.L. 90,00

592 04/06/2018 12/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses coral JEREZ MONTES, S.L. 310,00

593 04/06/2018 13/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses fi de curs 
banda de música

JEREZ MONTES, S.L. 230,00

594 04/06/2018 14/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses fira de Ses 
Herbes autoritats

JEREZ MONTES, S.L. 235,00

595 04/06/2018 15/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses fira de Ses 
Herbes 

JEREZ MONTES, S.L. 145,00

596 04/06/2018 16/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses prego festes 
Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 440,00

597 04/06/2018 17/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses agrupació i 
banda Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 460,00

598 04/06/2018 18/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses festival infantil 
Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 150,00

599 04/06/2018 19/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses sopar monitors JEREZ MONTES, S.L. 390,00

600 04/06/2018 020/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses conferència JEREZ MONTES, S.L. 189,00

601 04/06/2018 21/18 23/04/2018 NPO 2008, Despeses sopar de nadal JEREZ MONTES, S.L. 1.530,00

602 04/06/2018 22/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses coral JEREZ MONTES, S.L. 380,00

603 04/06/2018 23/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses fi de curs JEREZ MONTES, S.L. 270,00



banda de música

604 04/06/2018 24/18 23/04/2018

NPO 2009, Despeses fira de Ses 
Herbes autoritats

JEREZ MONTES, S.L. 250,00

605 04/06/2018 25/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses fira de Ses 
Herbes 

JEREZ MONTES, S.L. 150,00

606 04/06/2018 26/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses pregó festes 
Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 420,00

607 04/06/2018 27/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses agrupació i 
banda Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 470,00

608 04/06/2018 28/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses festival infantil JEREZ MONTES, S.L. 210,00

609 04/06/2018 29/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses exposició JEREZ MONTES, S.L. 320,00

610 04/06/2018 30/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses sopar monitors JEREZ MONTES, S.L. 410,00

611 04/06/2018 31/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses teatre JEREZ MONTES, S.L. 270,00

612 04/06/2018 32/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses organització 
Selva rock

JEREZ MONTES, S.L. 720,00

613 04/06/2018 33/18 23/04/2018 NPO 2009, Despeses sopar de nadal JEREZ MONTES, S.L. 1.580,00

614 04/06/2018 34/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses ajuntament JEREZ MONTES, S.L. 210,00

615 04/06/2018 35/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses fi de curs 
banda de música

JEREZ MONTES, S.L. 250,00

616 04/06/2018 36/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses fira de Ses 
Herbes autoritats

JEREZ MONTES, S.L. 180,00

617 04/06/2018 37/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses fira de Ses 
Herbes 

JEREZ MONTES, S.L. 155,00

618 04/06/2018 38/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses pregó festes 
Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 350,00

619 04/06/2018 39/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses agrupació i 
banda Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 510,00

620 04/06/2018 40/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses festival infantil JEREZ MONTES, S.L. 180,00

621 04/06/2018 41/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses exposició JEREZ MONTES, S.L. 170,00

622 04/06/2018 42/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses sopar monitors JEREZ MONTES, S.L. 370,00

623 04/06/2018 43/18 23/04/2018 NPO 2010, Despeses sopar de nadal JEREZ MONTES, S.L. 1.530,00

624 04/06/2018 44/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses eleccions JEREZ MONTES, S.L. 80,00

625 04/06/2018 45/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses fi de curs banda
de música

JEREZ MONTES, S.L. 310,00

626 04/06/2018 46/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses fira de Ses 
Herbes autoritats

JEREZ MONTES, S.L. 320,00

627 04/06/2018 47/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses fira de Ses 
Herbes 

JEREZ MONTES, S.L. 165,00

628 04/06/2018 48/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses pregó festes 
Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 470,00

629 04/06/2018 49/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses agrupació i 
banda Sant Llorenç

JEREZ MONTES, S.L. 530,00

630 04/06/2018 50/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses festival infantil JEREZ MONTES, S.L. 230,00

631 04/06/2018 51/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses exposició JEREZ MONTES, S.L. 230,00

632 04/06/2018 52/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses sopar monitors JEREZ MONTES, S.L. 420,00

633 04/06/2018 53/18 23/04/2018 NPO 2011, despeses ajuntament JEREZ MONTES, S.L. 180,00

Total JEREZ MONTES, S.L. 23.734,00

634 04/06/2018 17F00176 07/08/2017 NPO Lloguer sanitaris festes Sant 
Llorenç Selva'17

LOO-RENT ALQUILER DE SANITARIOS 
S.L.

301,95

635 04/06/2018 17F00207 28/08/2017 NPO Lloguer sanitaris festes populars
Moscari

LOO-RENT ALQUILER DE SANITARIOS 
S.L.

389,40

Total LOO-RENT ALQUILER DE 
SANITARIOS S.L.

691,35

636 04/06/2018 54225 29/12/2017 NPO Reparació desbrossadora LORENZO REYNES, S.L. - HONDA 160,20



Total LORENZO REYNES, S.L. - HONDA 160,20

687 08/06/2018 1807157 05/06/2018 NPO Taula catering per Fira de Ses 
Herbes

BARTOLOME ADROVER S.A. 3.865,95

Total BARTOLOME ADROVER S.A. 3.865,95

700 11/06/2018 18312 11/06/2018 NPO Cadires plàstic BAKER TRADE S.L. 7.078,50

Total BAKER TRADE S.L. 7.078,50

748 27/06/2018 23/09/2017 NPO Despeses representació teatre 
festes Biniamar'17

REUS NICOLAU BERNARDO 200,00

Total REUS NICOLAU BERNARDO 200,00

1693 10/12/2018 16905 30/06/2017 NPO Anàlisis piscina Selva juny 2017 INSTITUT BIOTECNOLOGIC DE LES 
ILLES BALEARS

263,85

1694 10/12/2018 1696 30/06/2017 NPO Anàlisis piscina de Caimari juny 
2017

INSTITUT BIOTECNOLOGIC DE LES 
ILLES BALEARS

325,18

Total INSTITUT BIOTECNOLOGIC DE LES
ILLES BALEARS

589,03

1715 10/12/2018 006/18 06/08/2018 NPO Colla xeremiers, Festa Fadrí 
Moscari 2016

ASSOCIACIO CULTURAL DALIKANYA 150,00

Total ASSOCIACIO CULTURAL 
DALIKANYA

150,00

Total general 36.469,03

Aquesta batlia proposa al Ple aprovar favorablement la següent proposta d’acord:

1. Aprovar l'expedient extrajudicial de crèdits

PRIMER.- Aprovar la modificació de crèdit, aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament a
favor dels tercers següents, pels imports i conceptes relacionats, corresponen a despeses meritades a exercicis anteriors,
2007, 2008, 2009, 2010, 2011, 2016, 2018 les quals varen ser facturades a l’exercici 2017 i 2018.»

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, demana al portaveu Joan Rotger, del
Grup PP, l’explicació adient per la qual ara s’han de pagar quasi vint-i-quatre mil euros de factures
a un restaurant generades de 2007 a 2011.

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, diu que ell no va dir cap
falsedat entorn a les factures pendents de pagament al restaurant Es Parc.

El  portaveu  Joan  Rotger,  del  Grup  PP,  respon  que  setze  mil  euros  provenen  de  despeses
ordenades pel regidor Joan Sastre i el batle actual, mentre que els altres setze mil provenen de
convidades als infants que col·laboraven i actuaven als festivals del poble com agraïment per la
participació  amb  una  hamburguesa  o  un  refresc;  convidades  a  consellers  quan  visitaven  el
Municipi; convidades a un «perrito» a la gent que col·laborava amb els actes culturals; Afegeix que
era una pràctica habitual com a demostració d’agraïment per les col·laboracions i participacions a
actes del poble i pel poble. Reconeix que la gestió ha canviat, que s’han de passar controls de
fiscalització i que ara les coses són distintes. Reitera que les convidades sempre es varen fer pel
poble i  es mostra d’agraïment per col·laboracions i  participacions sense que cap despesa s’ha
ordenat en benefici personal.

El batle respon que les despeses d’agraïment no són qüestionables i que són lícites, però que les
formes no, ja que, les mateixes despeses existeixen a hores d’ara però tenen la seva constatació
pressupostària  i  comptable,  a  diferència  d’abans.  Conclou  que  les  factures  pendents  objecte



d’aquest reconeixement sorgiren arrel del deute existent per part de la concessionària en concepte
de consum elèctric.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, recomana que es sigui més  escrupolós
amb els doblers públics i que, el  que ara es qüestiona, és que les despeses no hagin tengut
constància pressupostària i comptable.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, agraeix el talant del batle i reitera que era una pràctica
habitual i que ara no podria donar-se però que són totes despeses d’agraïment a la col·laboració
de ciutadans a actes culturals i durant les festes.

El regidor Bernat Oliver, del Grup Arrelam, exposa que la gravetat de la situació és que aquestes
factures sorgeixen arrel de diagnosticar la manca de pagament del canon i de consum elèctric per
part del restaurant.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen deu vots a favor, per tant unanimitat, per
l’aprovació de l'expedient extrajudicial de crèdits:
Primer.- Aprovar la modificació de crèdit, aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i
l’ordre  de  pagament  a  favor  dels  tercers  següents,  pels  imports  i  conceptes  relacionats,
corresponen a despeses meritades a exercicis anteriors, 2007, 2008, 2009, 2010, 2011, 2016,
2018 les quals varen ser facturades a l’exercici 2017 i 2018

Control dels òrgans de govern:

7. Donar compte dels Decrets de batlia

Els regidors i regidores assistents es donen per assabentats i assabentades.

8. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola
de Caimari

El batle informa que a la Comissió de seguiment per la construcció d’una escola nova a Caimari, ja
es va explicar que la Conselleria d’Educació no ha informat de cap avanç quant a la redacció del
projecte  de construcció  de la  nova escola  de Caimari.  Explica  que la  Conselleria  els  emplaça
reiteradament i  que, aquest fet  fa que, el  poble de Caimari  no vegi  els  seus esforços i  lluita
recompensada. 

El regidor Cristòfol Barceló, del Grup PP, recalca el cansament del  poble de Caimari  entorn a
l’assumpte i diu que, prova d’això, és l’absència de tota reivindicació a les sessions plenàries.

9. Informacions de batlia          

El batle informa que s’ha fet arribar des de la Direcció Insular de Joventut un anuari sobre la
joventut de les Illes Balears de 2018.

10. Precs i preguntes

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, demana sobre la situació de la concessió del servei de
recollida de fems de la Mancomunitat des Raiguer.



El batle respon que el concessionari era una UTE i que ara Melchor Mascaró ha passat a ser l’únic
titular de la concessió.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, demana sobre la situació del secretari interventor de la
Mancomunitat des Raiguer.
El batle respon que s’han presentat dos secretaris interventors per ocupar el lloc i que es procedirà
a fer el nomenament mitjançant un concurs de mèrits d’ambdós aspirants.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, demana si l’Ajuntament fa ús del camió de la Mancomunitat.
El batle respon que sí, que s’empra per tasques concretes.

El  portaveu Joan  Rotger,  del  Grup  PP,  demana  quin  és  el  motiu  pel  qual  s’ha  traslladat  els
contenidors defora del terreny on estaven ubicats.
El batle respon que els dies de pluja el camió no podia entrar dins el terreny i que, aquest fet, ha
motivat el canvi d’ubicació.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, demana el motiu pel qual no s’ha executat a hores d’ara el
projecte de l’obra consistent en el canvi de les lluminàries de les instal·lacions esportives.
El  batle  respon que el  projecte  tenia  errades a  la  seva  redacció  i  que  les  condicions  de  les
lluminàries exigides no podien ser oferides pels licitadors. Explica que es rectificarà el projectes
amb la finalitat de tornar-lo a licitar de forma que s’aconsegueixi amb les lluminàries adequades
que pugui presentar-se qualsevol licitador i s’obtenguin els resultats d’estalvi establerts al Projecte.

El regidor Antoni Ripoll, del Grup PP, explica que el diumenge va tenir lloc una assemblea de veïns
a Biniamar i es va dir que per escrit s’han comunicat reiterades vegades les necessitats del poble,
tant al regidor Joan Sastre com a l’actual batle Antoni Frontera. Manifesta que els escrits no s’han
contestat i que, vist el  Pressupost, tampoc s’han tengut en compte. Trasllada el sentiment de
l’Associació, la qual no es considera escoltada i fa entrega al batle, novament, els escrits que
recullen les necessitats de Biniamar.
El batle respon que amb els veïns de Biniamar s’han tengut reunions i es varen traslladar les
necessitats  sobre  la  ubicació  dels  contenidors  de  fems,  la  manca d’aparcament,  la  neteja  de
torrents i el perill constant entorn al carrer on hi ha la retxa groga amb motiu de la velocitat a la
qual circulen els cotxes.

Acords

1. Aprovar per unanimitat l’acta de la sessió del Ple de data 28 de novembre de 2018

2. Aprovar per majoria de sis vots a favor i quatre vots en contra, l’acord per:

Primer.- L’aprovació inicial dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici 2019

Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública

3. Aprovar, per unanimitat, el Conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament
de Selva per dur a terme actuacions relatives al Pacte de Batles i Batlesses de Mallorca

4. Aprovar, per unanimitat, la Moció presentada pel Grup Pi-Plataforma Independents de Selva en
matèria d’inversions en manteniment i neteja de torrents.



5. Aprovar, per unanimitat, la Moció presentada pel Grup Pi-Plataforma Independents de Selva per
donar suport a la Fundació Natura Parc.

6. Aprovar per unanimitat l'expedient extrajudicial de crèdits:

Primer.- Aprovar la modificació de crèdit, aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i
l’ordre  de  pagament  a  favor  dels  tercers  següents,  pels  imports  i  conceptes  relacionats,
corresponen a despeses meritades a exercicis anteriors, 2007, 2008, 2009, 2010, 2011, 2016,
2018 les quals varen ser facturades a l’exercici 2017 i 2018.

El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària interventora  Vist i plau

                                                        El batle
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